
Referat 
        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 26. september 2017 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 11 – 2017/18 

Tilstede 

Forældre: Britta Martinetz Iversen, Søren Hasselberg Bruun, 

Rikke Lundgren Willesen, Lisbeth Møller Gladov, Lasse Odgaard, 

Anette Nordal Lund   

 

Medarbejdere: Susanne Mott, Michael Junker 

  Ledelse: Søren Fini, Natasha Rindom,   

Rikke Aagaard, Morten Nielsen 

  

Afbud Martin Wolsing Vilmann, Kevin Elling Larsen 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

Punkt til beslutning 
Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

                         Orienteringspunkt 
Velkommen til elevrådet.  

Toiletterne kunne godt være mere 

rene /Toiletterne bliver allerede gjort 

rent to gange om dagen, Elevrådet 

tager den op på møde om man kan lave 

en kampagne og skabe fokus på at alle 

skal være med til at holde orden. Kan 

der komme vandposter i P2 og P3/ Det 

bliver undersøgt! Er der nogen penge 

på elevrådskontoen?/ Der er som 

udgangspunkt 1.500 kr. pr. år og så er 

det en drøftelse alt efter hvad 

projektet er. Lærer tilknyttet 

elevrådet vil gerne deltage i et møde. 

3. Forretningsorden  

Skolebestyrelsen har ved konstitueringen 

ikke vedtaget en forretningsorden. 

Bestyrelsen bør drøfte om det 

Forretningsordenen er drøftet og 

vedtaget  

 



vedhæftede forslag kan vedtages. 

Forretningsorden 

skolebestyrelsen KS - 29.08.2017.pdf 
Punkt til beslutning 

4. Antimobbestrategi 

Folketinget har vedtaget at alle skoler 

skal have en antimobbestrategi.  

https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/20

17/april/170428-krav-om-

antimobbeindsats-paa-grundskoler-og-

ungdomsuddannelser 

 

Bestyrelsen bedes drøfte om vores 

nuværende princip er fyldestgørende, 

eller om det skal ændres.  

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

Princippet bliver rettet til og besluttet 

på næste møde.  

5. Lejrskole 

Bestyrelsen bør drøfte og evt. vedtage 

det vedhæftede forslag til princip. 

20170901 Princip 

vedr. lejrskoler.pdf  
                                         Punkt til beslutning 

Princippet er vedtaget med følgende 

tilføjelse: 

Deadline for udmelding til forældre om 

lejrskoler er 3 måneder forinden. 

 

6. Opfølgning på valgfag 

20170629 

Valgfag.pdf  
                       Punkt til drøftelse 

Drøftelse på at valgfagene spænder 

bredt og er interessante. 

Opmærksomhed på at planlagt fravær 

meldes i god tid. 

Tidsfrist for tilmelding skal meldes ud 

inden sommerferien. 

7. Økonomi 

Ledelsen gennemgår den vedhæftede 

økonomioversigt 

Orienteringspunkt 

Punktet er taget til efterretning 

8. Nyt fra  

- Formanden 

- Personalet 

- Ledelsen 

- Vemmedrupskolen 

- Indhold af skolens   

  hjemmeside 

Information fra formand og ledelse 

vedr. høringssvaret på budget 2018. 

Formanden: 1. november er der en 

seance på Hastrup skole med 

politikkerne i skoledebat. Invitation 

kommer senere, ligesom der også 

udarbejdes en kampagne med fokus på 

https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2017/april/170428-krav-om-antimobbeindsats-paa-grundskoler-og-ungdomsuddannelser
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2017/april/170428-krav-om-antimobbeindsats-paa-grundskoler-og-ungdomsuddannelser
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2017/april/170428-krav-om-antimobbeindsats-paa-grundskoler-og-ungdomsuddannelser
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2017/april/170428-krav-om-antimobbeindsats-paa-grundskoler-og-ungdomsuddannelser


Høringssvar 

vedrørende budget 2018.pdf 
                            Orienteringspunkt 

visioner for skoledelen op mod 

kommunalvalget.  

Personalet: Information om lærernes 

oplevelse af deres hverdag, herunder 

deres undervisningstid, mødekalender, 

it – tiltag i form af ugeplaner på ”Min 

Uddannelse” og ”Office365” 

Ledelsen: 

Information om at det går godt med at 

have Vemmedrupskolen på matriklen. 

Elevplan for indskolingen er klar til 2. 

skole/hjem samtale 

Læringspersonalets dag d. 5/10, der 

gives kage fra bestyrelsen. 

Vi mangler en tysklærer, der bliver 

lavet et stillingsopslag. 

Skolens hjemmeside har fået et 

brush-up, tilbagemelding herpå gives 

til SF 

Trio forløb startes op om 

professionelt kapital på 

arbejdspladsen. 

SFO: Ansættelse af ny pædagogisk 

medhjælper pr. 1/12 

Vedr. proces om betalingsanlæg, er det 

pt. sendt videre til godkendelse. 

Idræts – SFO er rigtig godt i gang, 

der kommer mange gode 

tilbagevendelser på 

bevægelsesaktiviteter. 

9. Evt. Kostpolitik på dagsorden næste gang. 

Fokus på hvordan vi får klædt 

forældrene på til Min uddannelse og 

meddelelse omkring office365 

herunder download af officepakken. 

Genopfriskning af hvilke opgaver der 

er i kontaktforældreordningen. 

10. Lukket punkt  

 

Der serveres en let anretning ved mødets start. 


